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6. 2人以上本校共同發表者，請檢附共同作者放棄申請獎勵同意書
For paper with multiple authors from CYUT, please submit the reward waiver agreement form. from other authors.


朝陽科技大學學術論文獎勵
本校共同作者放棄申請論文獎勵同意書
Chaoyang University of Technology (CYUT)
Reward Waiver Agreement Form
	申請人姓名
Name of applicant
	

	申請人單位
Department
	

	申請論文名稱
Paper title
	

	依本校相關辦法規定，同一篇論文限獎勵1次（含博士後研究人員及其績效採算），不得重覆申請或採算。本篇論文之共同作者（以下簽名）皆同意由申請人申請本校學術論文獎勵，並放棄以該論文申請本校相關論文獎勵。
According to the relevant regulations of our school, one paper can only be awarded once (including post-doctoral researchers and their publication requirements), and repeated applications are not allowed. The co-authors of this paper (as signed below) shall forfeit their application for the university's academic paper award and agree that only the applicant apply for the abovementioned award.
	本校共同作者簽名：                                

	Signatures of Co-authors
	                                

	
	                                

	
	                                

	
	                                




　　　　年(Year)　　　　月(Month)　　　　日(Date)


註：本表僅適用共同作者為專任教師及博士後研究人員。
      This form is only valid for full-time teachers and postdoctoral researchers.
